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Ens dius alguna paraula 
o expressió típica del teu 
país? En saps la traduc-
ció al català?

Que molleja!  Allà diem 
molt dame la luz, quan 
volem que algú ens 
digui ràpid el que vol 
dir, sense pensar-ho 
gaire.
A les persones 
intel·ligents, de men-
talitat molt oberta i te-
merària, els diem que 
són un tigre.

Quina paraula del català 
vas aprendre primer?

M’emprenyaré, però 
no em pregunteu per 
què.

Quina és la teva paraula 
preferida del català?

 Un dia vaig sentir un 
home que li deia seu al 
seu gos, i em va agra-
dar com sonava..  
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Com va ser l’arribada a Catalunya?
Vaig arribar en avió i m’esperava 
la meva mare, així que ja us podeu 
imaginar que estava molt content.

Per què vas escollir Ripollet per 
viure? 
Perquè la meva mare ja vivia aquí. 

Què t’agrada de la ciutat?
La veritat és que no hi ha gaires co-
ses pels joves, però també m’agra-
da que sigui un poble tranquil.

Per què estudies català?
Estic estudiant un grau mitjà, així 
que el necessito pels meus estudis.

És fàcil parlar català al carrer? On 
el poses en pràctica?
No és gens fàcil. De seguida et par-
len en castellà. És difícil practicar-lo, 
només el parlo a classe de català.

Quines llengües parles?
La meva llengua materna és el cas-
tellà, això sí, amb accent dominicà. 

Què en penses, dels catalans?
Crec que són molt reservats i una 
mica garrepes, però tot i que hi ha 
bones i males persones a tot arreu, 
aquí he conegut molt bona gent.

Què trobes a faltar del teu país?
 Trobo molt a faltar la família, els 
amics i la gent en general, perquè té 
un caràcter molt diferent que aquí. 
També m’enyoro una mica del men-
jar, i sobretot de la platja... n
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“De Ripollet m’agrada 
l’amabilitat de la gent i les 
celebracions que fan, les 
catifes de Corpus, Sant Jordi, 
la festa major... Sempre 
hi participa molta gent”


